
 

   

 

Referat GOG Håndbold bestyrelsesmøde 

Torsdag d. 14. november klokken 18:00 

 

Deltagere: Søren Kuhr Nielsen, Jesper Ankersø Madsen, Vivi Kildelund, Anne-Mette Oldelund Nydam, Malene Lau-

ridsen og Kenneth Littau. 

Afbud: Trine Nielsen, Jens Brandt, Frederik Drøscher, Jonas Dyhr og Ida Eskildsen 

 

PKT. 1 Velkomst  

- Velkomst 

- Spisning 

PKT. 2 Nyt fra formanden 

- Ida Eskildsen har bedt om en pause fra bestyrelsesarbejdet, og det bakker bestyrelsen selv-

følgelig 100% op om.  

- Generalforsamling GOG Sport: 

Underskud i GOG Sport skyldes bl.a. manglende ”kassekampe” (bl.a. DM-finaler), ingen 

spillersalg.  

Udskiftning i bestyrelsen – Lars Beck-Hald ind i stedet for Peter Honoré. 

- Søren og Jens har været til møde i DanskHåndbold. Udskiftning i konsulenter. Der kommer 

en række nye tiltag derfra. 

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg 

Forretnings/økonomiudvalget 

- Budget status 

Budgetter gennemgået for både GOG Håndbold og Gudme HK. Vi ser ind i et vanskeligt år 

med underskud, men heldigvis har klubben midler til at stå imod. Gudme HK har ikke kunne 

hente de budgetterede sponsorater. 

- Status 

Sponsor/indtjeningsudvalget 

- Fynske bank:  

Fonden er søgt 

- EnergiFyn til kamp d. 14. dec. Skal bruge 2 hjælpere:  

Søren er styrmand på at finde et par frivillige ansigter til at stå sammen med EnergiFyn. 

 

 



 

   

 

- Status 

Bambusa sælges til både juletræsfest og klubdag. Ingen respons fra holdene vedr. Bambusa 

salg. 

DIF fond; kan den evt. søges til Final 4 klubtur for medlemmer? 

Tøjudvalget 

- Status 

Klubaften d. 27.11. med SPORTEN. 

Tøjudsalg i januar. 

Sportsudvalget u17 – senior 

- Status 

Møde om U17-U19 sæson 2025-26 mandag d. 18.11. med kontaktpersoner for både pige- og 

drengesiden. Vigtigt at få noget info ud til spillere og forældre inden jul, så de ved, at der 

arbejdes på et godt tilbud til dem for næste sæson. 

Sportsudvalget mini – u15 

- Status 

16 hold til Skjern U11-U15. 

Ser på trænere til sæson 2025-26.  

Træneruddannelser for de unge trænere. Der er 100.000 i puljen. Skal gå til trænerkurser 

med officielle certifikater/beviser. 

Retningslinjer for, hvordan man træner børn – U9, U11 osv. i tråd med forbundets ”Rigtig, 

sjov håndbold”. Fokus på forståelse blandt trænere. Klubben udstikker retningslinjer. Hvad 

skal man kunne på de respektive årgange, hvad skal der være fokus på. 

Gudme HK elite udvalg 

- Status på økonomi – Budget vs sponsorer/indtjening:  

Budget er gennemgået 

- Status på fra sportsligt møde 

Møde afholdt men kun med sportsligt fokus. Oure har interesser i at opretholde et højt ni-

veau på senior damehåndbolden i GOG/Gudme. 

- Nordic story film 

Bestyrelsen har set filmene og ser intet problem i, at de bruges. 

▪ Præsentationsfilm - https://vimeo.com/1026059327/a045652bc8?share=copy 

▪ Portræt 1# - https://vimeo.com/1026059225/34f9b69c3d?share=copy 

▪ Portræt 2# - https://vimeo.com/1026059284/2ca2df7881?share=copy 

 

 

 

 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvimeo.com%2F1026059327%2Fa045652bc8%3Fshare%3Dcopy&data=05%7C02%7Csoren.nielsen%40gog.dk%7C194a2b079a8447a38b8b08dcff37c0c6%7C124758e2acba4e95b027029093e3484d%7C0%7C0%7C638665862177510873%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=LE5YlO01wHQFhaVFMSjxv1fDCh5LXaKCuqEpPPnKsX0%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvimeo.com%2F1026059225%2F34f9b69c3d%3Fshare%3Dcopy&data=05%7C02%7Csoren.nielsen%40gog.dk%7C194a2b079a8447a38b8b08dcff37c0c6%7C124758e2acba4e95b027029093e3484d%7C0%7C0%7C638665862177526647%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=qRneLDkOQ9uX0Kw%2FMo4YRNhgtNajgKTfCuiljL76zoY%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fvimeo.com%2F1026059284%2F2ca2df7881%3Fshare%3Dcopy&data=05%7C02%7Csoren.nielsen%40gog.dk%7C194a2b079a8447a38b8b08dcff37c0c6%7C124758e2acba4e95b027029093e3484d%7C0%7C0%7C638665862177542001%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=4q9rYyRARFgHBiDQCCocuFzitmzan6P3SlmLqTxzoys%3D&reserved=0


 

   

 

SoMe udvalg 

- Status 

Har vi et GDPR-problem med fotos fra hallen? Er muligvis på kant med lovgivning, men 

aviser, tv, GOG Sport osv. viser jo tilsvarende fotos og optagelser fra hallen, så der ses ge-

nerelt i gennem fingre med det. 

Til de kampe, hvor Svejer tager billeder, kunne man jo spørge modstanderen, om de har no-

gen problemer med det. Det kan træneren jo gøre, når man ser, at Svejer er der og fotogra-

ferer ens kamp. 

Til arrangementer med billetkøb/entré kan det skrives der, hvor man køber billetter, at der 

vil blive taget fotos til vores sociale medier. 

Baludvalg 

- Temafest status:  

Regnskab går i plus. 

- Julefrokost:  

Invitationer er sendt ud. Hjælpere 2. års U15 er sendt ud. 

- Hvem må hjælpe til fester 

Stævneudvalg 

- Status 

 

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten 

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx 

PKT. 5 gennemgang af årshjul 

Årshjul samlet.xlsx 

 

PKT. 5 Eventuelt 

Gennemgang af udvalgene: Er der de mennesker, der skal være i udvalgene? Ingen protester, ellers 

er det udvalgene selv, der rekrutterer nye medlemmer/hjælpere. 

Kampe lægges oftere og oftere på hverdage. Giver aflyste træninger og huller i weekendens kamp-

program.  

Reklame for julebanko. 

Næste møde:  

D. 3/12 kl. 18.00. Faaborg ønsker flæskesteg i stedet for smørrebrød. 


